



TENDER NOTICE OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER

ADDENDUM No. 02/FC/2025, bearing the extension of the date of Bids opening of Invitation to Tender;

No. 00006/ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB/PIB/2025 of 29/01/2025 For the Construction of Potable Water Supply Scheme in Kimbi Village.

No. 00007/ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB/PIB/2025 of 29/01/2025 For the Construction of Potable Water Supply Scheme in Njinijuo Village.

No. 00008/ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB/PIB/2025 of 29/01/2025 For the Construction of Solar Power Plant in the Fonfuka Medicalized Health Centre (CMA de Fonfuka).

No. 00009/ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB/PIB/2025 of 29/01/2025 For the Installation of Autonomous solar streets lights in Konene town.

As follows;

13. Opening of Bids: (New)

The Bids shall be opened in a **Single Phase**. The opening of the administrative documents, the Technical and Financial offers will take place on the **07/03/2025** at **11:00 a.m.** local time, at the Conference Hall of Fonfuka Council by the Fonfuka Council Internal Tenders' Board. Only Bidders may attend or be represented by duly mandated persons of their choice, having a sound knowledge of the Bids.

NB! All the other provisions remain unchanged.

Done at Fonfuka on the, **14/02/2025**

Copies:

- MINMAP
- MINDDEVEL
- ARMP
- Supervisory Authority (SDO-Boyo)
- Chairperson of TB
- Notice Boards
- File/Archive

The Mayor
Contracting Authority



THE LORD MAYOR
FONFUKA COUNCIL



AVIS D'APPEL D'OFFRES
AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT

**AVENANT n° 02/FC/2025, portant sur la prolongation de la date
d'ouverture des plis de l'appel d'offres ;**

N°: 00006/AONO/MINDDEVEL/CF/CIPM/BIP/2025 du 29/01/2025 Pour la construction d'un système d'approvisionnement en eau potable dans le village de Kimbi.

N°: 00007/AONO/MINDDEVEL/CF/CIPM/BIP/2025 Du 29/01/2025 Pour la construction d'un système d'approvisionnement en eau potable dans le village de Njinijuo.

N°: 00008/AONO/MINDDEVEL/CF/CIPM/BIP/2025 du 29/01/2025 Pour la construction d'une centrale solaire dans le Centre de Santé Médicalisé D'arrondissement de Fonfuka (CMA de Fonfuka).

N°: 00009/AONO/MINDDEVEL/CF/CIPM/BIP/2025 du 29/01/2025 Pour l'installation de lampadaires solaires autonomes dans la ville de Konene.

Comme suit ;

13. Ouverture des plis : (Nouveau)

L'ouverture des plis se fera en *un seul temps*. L'ouverture des pièces administratives et des offres techniques et financières aura lieu le **07/03/2025** à 11 heures précises, dans la salle de conférences de la commune de Fonfuka, par la Commission Interne de Passation des Marchés de la commune de Fonfuka siégeant en présence des soumissionnaires ou de leurs représentants dûment mandatés et ayant une parfaite connaissance de leurs offres.

NB ! Toutes les autres dispositions restent inchangées.

Fait à Fonfuka, le **14/02/2025**

Copie :

- MINMAP
- MINDDEVEL
- ARMP
- Tutelle (Préfet de Boyo)
- Présidents CPM
- Affichage
- Chrono/Archive

LE MAIRE

